



I wish to congratulate the Communications Association of Hong Kong (CAHK) on its publication of the “2019 Official Guide to ICT Industry in Hong Kong”.

The innovative use of information and communications technology (ICT), cloud services and mobile solutions has greatly enhanced our quality of living. In this cyber era, cyber security is relevant across various sectors and in different domains of citizens’ daily lives. The wide adoption of technologies by businesses and the public also renders the management of information security more complicated than ever. I am pleased that this year’s Guide has adopted the theme “Cybercrime and Telephone Deception” to provide the latest development trends of information security to public and private institutions as well as ICT practitioners.

The Government puts great emphasis on cyber security in Hong Kong by implementing various initiatives to mitigate threats from cybercrime, continually making Hong Kong one of the safest cities in the world.

With the steadfast support of CAHK and other industry players, let us further boost our cyber resilience to reinforce Hong Kong’s position as a leading smart city in Asia.

Mr. Victor Lam, JP

Government Chief Information Officer

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

我謹此祝賀香港通訊業聯會出版《2019香港通訊業概覽》。

資訊及通訊科技、雲端服務及流動方案的創新應用，大大提高我們的生活質素。在現今的網絡世代，網絡安全與各行各業及市民日常生活各個範疇均息息相關。隨着企業及市民廣泛採用科技，資訊保安管理工作亦愈趨複雜。我很高興今年的概覽以「網絡犯罪與電話騙案」為主題，為公私營機構和資訊及通訊科技從業員提供資訊保安的最新發展趨勢。

政府十分重視本港的網絡安全，積極採取各項措施，以減低網絡罪行的威脅，使香港繼續成為全球最安全的城市之一。

在香港通訊業聯會及其他業內人士的鼎力支持下，讓我們進一步增強網絡防衛能力，以鞏固香港作為亞洲領先智慧城市的地位。

林偉喬先生, JP

政府資訊科技總監

香港特別行政區政府